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§ 29  

Frågor från nämndens ledamöter och ersättare 

Angående fortsatta oroligheter med våld, droger och kriminalitet i och 

omkring Älvsjö Centrum 

Johan Nilsson (M), Jan Bressler (L), Evy Kjellberg (C) och Camilla 

Sarfors (KD) framförde följande frågor. 

 

Trots polisinsatser under våren har oroligheterna i Älvsjö Centrum 

bestått. Medborgare är oroliga för att vistas i utemiljön. I augusti  blev 

Polisen attackerad med stenkastning, och skottlossning skedde utanför 

Handelsbanken i Älvsjö Centrum. 

 

Det finns dessvärre inget som tyder på att oroligheterna avtagit och 

många känner sig otrygga för att vistas i och omkring Älvsjö 

Centrum, oavsett tid på dygnet. Även personal vid landstingets 

verksamheter vid vårdcentralen har uttryckt oro för att vistas på sin 

arbetsplats.  

 

Någon måste ta ledarrollen och ta nödvändiga kontakter både inom 

staden men också med andra aktörer, t.ex. SL, Polisen och företagare 

för att vidta lämpliga åtgärder för att öka säkerheten i vårt område. 

Stadsdelsförvaltningen, med god lokalkännedom bör prioritera att 

sätta trygghetsarbetet främst på agendan med tanke på hur situationen 

ser ut.  

 

Alla som vistas i Älvsjö ska känna sig trygga och inte riskera att 

utsättas för den typ av brottslighet som idag har blivit vardag. Den 

utveckling som nu har skett är fullständigt oacceptabel. Stadsdelen är 

en naturlig koordinator och ledare av ett utvecklingsarbete att skapa 

en säker och trevlig stadsdel.  

 

Med anledning av detta ställer vi följande frågor till förvaltningen.  

 

1. Kommer förvaltningen att utveckla en strategi (med konkret 

handlingsplan) för att öka tryggheten i stadsdelen?  

2. Hur ser förvaltningen på att ta fram en sådan strategi i ett 

konkret samarbete med andra aktörer såsom polisen, 

civilsamhället och näringslivet i stadsdelen? 

3. Hur ser förvaltningens arbete ut i kontakterna med de aktörer 

som verkar runt Älvsjö Centrum?  

4. Hur ser förvaltningens kontakter med Polisen ut?  

5. Har förvaltningen "slagit larm" om den oroande utvecklingen 

till stadens högsta ledning och begärt hjälp utifrån den 
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händelseutveckling som varit? Om inte, är det aktuellt att göra 

det?  

 

Frågorna besvarades i samband med den information om stadsdelens 

trygghetsarbete som redovisades under föregående punkt. 

 

Sommarjobb 

Helena Stenbeck Nilsson (M) ställde frågor om sommarjobb enligt 

följande. 

 

1. Hur ser reglerna om vilka som får sommarjobb ut. Vilka kan få 

förtur?  

2. Hur många från olika grupper fick sommarjobb i Älvsjö i år? 

Finns statistik? 

3. Hur många som ansökte om sommarjobb för andra gången 

fick avslag även i år?  

4. Arbetar man med att öka antalet sommarjobb? (Vi föreslog ju i 

våras att jobbtorget skulle få i uppdrag att hjälpa ungdomar att 

hitta sommarjobb. Vore intressant att höra om det har lett fram 

till något)  

 

Göran Sjödin, verksamhetsområdeschef redogjorde för de anvisningar 

som finns för sommarjobb och att 80 platser har funnits i Älvsjö under 

sommaren. Hälften av dem har gått till de prioriterade grupperna.  

 

Högtalaranläggning 

Evy Kjellberg (C) tackade förvaltningen för att en ny 

högtalaranläggning kommit på plats till detta sammanträde och hela 

nämnden uttryckte sin uppskattning av denna. 

 

 

 


